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1. Godkendelse af referatet fra sidste møde, godkendt 

 

2. ”Konstituering” af skolebestyrelsen – evt. rettelser papir/udvalg. 

 

Velkommen til de to ”nye”. 

 

Ny næstformand Jesper Vejlgaard, resten som tidligere. 

 

Formanden sikrer opdatering af ”skolebestyrelsens klasserepræsentant”  

 

3. Godkendelse af dagens dagsorden, godkendt 

 

4. Formand info, intet nyt 

 

5. Ledelses info 

 

o Økonomi vi har brugt lidt af pengene, som aftalt, og kommer ud 

med et mindre overskud på 300.000 i 2020. Det skal helst gå i nul, 

herved passer budgettet med det vi reelt bruger. 

Der er et ”gammelt” overskud på 2.374.000 som overføres til 

budget 2021. Det budget der er lagt giver et mindre underskud på 

300.000 kr. Men der er ingen alarmer omkring budget 2022, og 

det er godt nok, at vi bruger noget af overskuddet (slut 2020 og de 

kommende planlagte ting – asfalt, solafskærmning, skur, bålsted 

m.v.). Der er brugt noget på nyt gulv afd. Fjord og det kan 

børnene se på mandag. 

De ekstra midler, der kommer fra regeringen på ca. 290.000 kr., 

er med ”særskilt i driftsbudgettet” og bliver brugt på løn (ekstra 
hænder). 
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Elevmæssigt fik vi for 345 sidste år og det ser ud til at der i 

skoleåret 2021/22 er 337, dvs. budgettet ”reduceres” med 
320.000 kr.  

 

o Skoleåret 2021-22 

Det er sådan, at der er indskrives ca. 28 elever i børnehaveklassen 

og vi går med to klasser, i 9. klasse er der ca. 30 elever.   

 

o Ny struktur i RKSK 

Som I ved er distrikterne en realitet, hvilket betyder, at vi er i 

gang med at se på hvad det fx skal koste at sende en elev videre 

til et specialtilbud, og ligeledes om der kan laves nogle 

mellemformer sådan at vi undgår at sende elever videre. 

Fx beholdes de med massiv støtte.  

 

o Folkebiblioteket 

Er i gang og fungere efter sigende ok (Corona) 

 

o APV 

APV psykisk gennemføres fra den 1. marts til den 25. marts 2021 

APV fysisk gennemføres i 1. kvartal 2022. 

Denne gang deles det op afdelingsvis /funktionsvis for at gøre 

efterbehandlingen lettere. 

 

6. Udkast - til et princip ”omkring billeder og det at optage i 

klasserne” m.v. i februar 2021. (Vedhæftet) 

Vedtaget, kommunikeres ud efterfølgende til elever, forældre og lærere 

via Aula. 

 

7. Nødpasning / Nødundervisning 

TT: På mandag starter 0.-4. klasse og det er nogle lidt anderledes 

retningslinjer end tidligere, det meldes ud torsdag. 

 

En god snak omkring hvordan hjemmeundervisning opleves fra forældre 

/ personalets side. Det har fundet et godt leje, og alle er opmærksomme 

på det sociale, da vi som voksne også kan mærke det. Det har skolen 

fokus på og det indgår ex. i nødundervisning /nødpasning. 

 

8. SFO, diverse info givet 

En snak om retningslinjerne sidste gang ved genåbning var anderledes  

end i skoleregi, vi gør hvad vi kan – men det er sådan retningslinjerne  

er. 
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9.   Orientering om personale, givet 

 

10. Orientering om elever, givet 

 

11. Eventuelt 

 

Her aftaltes det, at de forældrevalgte lige tog en snak om arbejdet i 

skolebestyrelsen – det kom der følgende ud af: 

 

Erhvervsrepræsentant  
Gittes funktion (i skolebestyrelsen) som erhvervsrepræsentant, emnet mobilfri 

skole, og hvem der skal være forældrerepræsentant for de forskellige klasser 
blev drøftet: 

  
I forhold til Gitte er det aftalt, at hun fremover kun deltager i møderne, 

såfremt vi konkret har brug for hende. Hun har derfor ”orlov” indtil vi kalder 

hende ind.  
 

Generelt var vi enige om at tankerne bag at have en erhvervsrepræsentant 
skal være med til at skabe relationer ud i erhvervslivet. Gitte vil i sin ”orlov” 

arbejde på at få fundet repræsentanter, der vil være med til at lave en ”fag-
dag’, hvor erhvervslivet enten kan komme på skolen eller invitere eleverne ud. 

Her har de mulighed for at ”gøre sig lækker” og attraktive over for de største 
elever. Der er stor interesse i at holde på vores elever i det lokale erhvervsliv. 

 
Mobilfri skole 

Vi vil gerne indstille til, at skolen bliver mobilfri i undervisningstiden for at give 
plads til at udvikle det sociale. Alle forældrerepræsentanter var enige i denne 

indstilling. 
  

Forældrerepræsentanter for de enkelte klasser 2021/2022; 

  
0 A og 0B       Rina og Heidi 

1A og 1B        Rina og Tina 
2A og 2B        Heidi og Jesper 

3A                 Tina og Jacob 
4A og 4B        Rina og Tanja 

5A og 5B        Jesper og Tanja 
6A og 6B        Tanja og Tina 

7A og 7B        Tanja og Tina 
8A og 8B        Jesper og Jacob 

9A og 9B        Jesper og Jacob 
  

 

Næste møde den 03.03.2021 
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Emner: 

 Bedre brug af erhvervslivet, og det der er omkring skolen (se pkt. 11) 

 Inddragelse af forældre i skolen fx ved trivselsdag (Standby grundet 

  Corona) 

 Dagligdagen i SFO, indskolingen, mellemtrinnet og overbygningen 

 Foredrag udefra kommende (Standby grundet Corona) 

 Forældretilfredshed – på SFO området, er i proces 

 Det er drøftet om der kan gøres yderligere mht. indsatsen omkring 

         billeddelinger /videoer – omgang med internettet m.v. ”Red barnet” har  

         et godt program, som man ofte kører i 0. -3. klasse. Ellers bruges SSP. 

 En overvejelse om skolen skulle være mobilfri i undervisningstiden for at 

         udvikle det sociale m.v. (se pkt. 11) 

 
 

Ref. TT 


